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1- JUNI 2023 

Kennisnemen van 

de ondernomen acties in de afgelopen periode na het G-debat en de voorgestelde aanpak ten 
behoeve van de uitvoering van de raadsmotie van 29 juni 2022. 

Aanleiding van 

Op initiatief van de doelgroep "burgers met een Licht Verstandelijke Beperking" (LVB) heeft er op 
23 juni 2020 een G-debat plaatsgevonden, waarbij ook een afvaardiging van de gemeenteraad 
aanwezig was. Op 29 juni 2022 heeft u in de raadsvergadering unaniem een motie aangenomen, 
waarin u oproept om aan de slag te gaan met de zeven punten die in een motie door de tien 
deelnemers aan het eind van het G-debat zijn ingediend, te weten: 

1. in gesprek te blijven met de mensen met een beperking, zodat ze hun verhaal zelf 
kunnen doen; 

2. er voor te zorgen dat ze mee kunnen doen, ondanks dat bij hun niet alles 
vanzelfsprekend is; 

3. uit te gaan van hun talenten; 

4. prikkels (soms) weg te nemen waar mogelijk, zodat ze ook bijvoorbeeld een kermis 
kunnen bezoeken of een café. Denk aan prikkelarme uren; 

5. ondersteuning te blijven bieden bij het vinden van werk, de juiste opleiding of woning. 
Laat hen niet te snel los; 

6. informatie voor hen eenvoudiger te maken, zodat ze het zelf kunnen begrijpen en niet 
altijd iemand anders om hulp hoeven te vragen; 

7. aan de slag te gaan met de punten die tijdens het G-debat zijn besproken. 

Kernboodschap 

De werkgroep G-debat (bestaande uit doelgroep, professionals en gemeente) is met de motie 
aan de slag gegaan en heeft al stappen gezet. Tegelijkertijd zijn we tot de conclusie gekomen, 
dat er meer nodig is dan enkel de structuur die we hanteerden. Er is specifieke begeleiding en 
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ondersteuning nodig om tot resultaten te komen samen met de doelgroep. Om in gesprek te 
blijven is ook een helder kader en methodiek nodig. 

In MEE hebben we een organisatie gevonden die ons in 2023 kan helpen met het opzetten van 
een gedegen toekomstige overlegvorm met een structuur die past bij de doelgroep. Tevens gaat 
MEE samen met doelgroep verder met onderwerpen die belangrijk zijn voor de doelgroep, zoals 
het sociaal café en aan informatievoorziening/-punt waar al een start mee is gemaakt. Tevens 
doen we het samen met het netwerk (Dichterbij, Pedagogisch Sociaal Werk (PSW), 
OnderwijsGroep (OG) Buitengewoon, Unik en Daelzicht) rond deze doelgroep. Ook lncluzio is 
vanuit de opdracht binnen de sociale basis aangehaakt. 

Communicatie 

In de afgelopen periode zijn we in gesprek gebleven met de deelnemers van het G-debat en 
hebben we de afgelopen periode gezamenlijk doorlopen. Binnen de nieuwe aanpak gaan we ook 
bekijken hoe we breder naar de doelgroep kunnen communiceren. 

Vervolgprocedure raad 

In de voorgestelde aanpak is ook een structurele jaarlijkse bijeenkomst met raadsleden 
opgenomen. In welke vorm het wordt gegoten is nog onbekend, maar de werkgroep G-debat 
heeft geadviseerd om dit te doen in een andere vorm dan het G-debat op 23 juni 2022. Eind 2023 
zal de eerstvolgende bijeenkomst met raadsleden plaats moeten vinden. 
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